
هندبال از خواب زمستانی بیدار
می شود!!!!

بعد از مدت ها انتظار، بالاخره تکلیف هیات هندبال استان اردبیل
مشخص شد و با برگزاری مجمع انتخاباتی ، توحید جوادی برای چهار

سال آینده به عنوان رئیس این هیات انتخاب شد.
هندبال از جمله رشته های ورزشی است که در سال های اخیر، موقعیت
مناسب گذشته خود را از دست داد و به عبارتی ساده تر به یکی از

رشته های فراموش شده اردبیل تبدیل شد.
رشته ای که به خوبی خود را مطرح و تا صعود به لیگ دسته یک
باشگاههای کشور پیش رفته بود به یک باره اسیر تند بادی سهمگین
گردید و با کنار گذاشته شدن توحید جوادی ، چرخ های این رشته از

حرکت ایستاد و دوره افول و فراموشی آن آغاز شد.
احد پازاج مدیر کل وقت ورزش و جوانان چندان اعتقادی به توحید
جوادی نداشت. این نگرش موجب شد که به طور محترمانه توحید جوادی
کنار گذاشته شود و عزیزانی که آمدند تا هندبال استان را به تحرکی
بیشتر وادار کنند در عمل نتوانستند کاری از پیش ببرند و کم کم
این رشته پربرخورد و زیبا همه جایگاههای به دست آورده را از دست

داد و به رشته ناتنی ورزش اردبیل تبدیل شد.
بحث انتخابات و برگزاری مجمع هندبال استان از مدت ها قبل مطرح
بود و زمانی که بهتاج مدیر کل ورزش و جوانان استان بار دیگر
توحید جوادی را به همکاری فراخواند و حکم سرپرستی با نام وی از
طرف فدراسیون زده شد، امیدواری برای بیداری هندبال از خواب

زمستانی چندین ساله بیشتر شد.
این که توحید جوادی بتواند معجزه بکند و یک شبه نسخه بیداری و
هوشیاری برای هندبال بپیچد، انتظاری بی مورد است ولی اگر به وی
فرصت داده شود و از همان لحظات اولیه انتخاب، اما ها و اگر ها
آغاز نشود ، جوادی با پشتوانه تجربه مدیریت موفق در این هیات، می
تواند تا حدودی در سر و سامان بخشیدن به هندبال استان عمل نماید.
رشته ای که بازیکنان مستعد و کارآیی را تربیت کرده و امکان حضور
آنها در بالاترین سطح رقابت ها را فراهم کرده بود به سرنوشتی دچار

شد که نتیجه آن عدم توانایی در جمع کردن یک تیم بود.
جوادی از خانواده هندبال است، به همه نیروها و وابستگان این رشته
آشنایی دارد و راههای غلبه بر مشکلات را نیز می داند، پس باید
امیدوار بود که در آینده ای نزدیک خبرهای خوشحال کننده ای از
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هندبال استان داشته باشیم.
چیزی که می تواند جوادی را در آغاز فعالیت، برای غلبه بر مشکلات و
حاشیه ها یاری نماید، دعوت از همه پیشکسوتان ، علاقه مندان و خاک
خورده های این رشته می باشد. وی باید با ایجاد وحدت و صمیمیت،
همه آنهایی که می توانند و قادر هستند کمک حال هیات باشند در گیر
کارها و برنامه کند و مسلما اگر همه آنهایی که می توانند کاری
انجام بدهند دست همکاری هیات را بفشارند هندبال استان چون گذشته
های نه چندان دور می تواند حرف های زیادی برای گفتن داشته باشد.

توحید جوادی و سبک مدیریت وی در گذشته خالی از اشکال و ایراد
نبوده است . امید است جوادی از تجربه به دست آمده آن سال ها به
خوبی استفاده نماید و با قدرت و درایت کشتی درهم شکسته هندبال را

به


